
Dagsorden - Bestyrelsesmøde d. 3/10 kl. 17.30 - 20.00 

Sted: Lind Hansens Vej 
 
Deltagere: Gerda, Mie, Finn, Jesper, Susanne, Lone, Heinz, Marianne, Kim, Tove, Karina 
Afbud: Jeanet 
Referent: Karina 
 
 

Orientering og drøftelse: 

1. Status, ombygning af indgangsparti/køkken i Banegården - v. arkitekt John Ville Rasmussen.  
 

2. Banegården, status i øvrigt (låsesystemer, bagindgang, sundhedsklinik, indbydelse til 
frivillige, fondsansøgninger, stillingsopslag m.v.) - v. arbejdsgruppen)  
 
Ref: Der er indhentet tilbud på låse og videoovervågning.  
Der har været besøg fra sundhedsklinikken og de vil gerne være i kælderen. De sørger selv 
for at dække udgifter til istandsættelse. Der vil ikke blive opkrævet husleje, men de skal 
betale til rengøring.  
Karina udarbejder et skriv til lederen af sundhedsklinikken med aftaler og vilkår. 
Der er to ansøgninger ude som vi får svar på ultimo oktober eller primo november. Der har 
i den forbindelse været samtale med URK omkring et samarbejde. 
Finn og Karina bliver tovholdere på den fremadrettede proces og sørger for at indkalde til 
møder, lave tidsplan og lign. 
 

3. Victoriagade, status, indretning, åbning og økonomi - v. Susanne S., Jeanet og Gerda  
 
Ref: Der har været afholdt fælles arbejdsdag og det gik godt, det begynder at tage form. 
Det var en hyggelig dag. 
Åbningsdagen bliver i november, der er åbent hus i morgen 4.10 mhp. rekruttering af 
frivillige. 
 
 

4. Budgetopfølgning 1/10 - v. Finn og Kim 
 

Ref: Der blev orienteret om udgifter og indtægter pr. 1.10.2023. 

Beslutning: 

5. Bestyrelsesmedlemmer i RKO - (status, mest til referatet, hvem er i bestyrelsen nu) 
 
Medlemmer af bestyrelsen samt periode: 
Gerda Madsen, Formand (2022-2024) 
Mie Thulesen, Næstformand (2022-2024) 
Heinz Lorenzen, Medlem (2022-2024) 



Marianne Larsen, Medlem (2022-2024) 
Susanne Salling, Medlem (2022-2024) 
Finn Etzerodt, Kasserer (2023-2025) 
Jesper Bernt Andersen, Medlem (2023-2025) 
Jeanet Vandling, Medlem (2023-2024) 
Lone Schultz Hedemand, Medlem (2023-2024) 
 
Tove Kiær Thomsen, suppleant (ikke valgt ind) 
Kim Andersen, suppleant (ikke valgt ind) 
 

6. Opgavefordeling i bestyrelsen (jfr. plancherne) - opfølgning på ekstraordinært møde og 
stadfæstelse af opgavefordelingen m.h.p. forelæggelse på næste aktivitetsledermøde.: 

• Kasserer: Finn/Kim (Formelt, Finn frem til næste generalforsamling, herefter Kim) 
• Butik, sortering, chauffør: Susanne, Jeanett, Jesper 
• Fællesskab: Heinz, Marianne 
• Familie/Integration: Mie, Lone, Tove, Finn 
• Førstehjælp: Karina 
• Samaritter: Kim, Jeanett, Landskontor? 
• Netværkshus: Finn, Lone, Mie, Kim, Gerda, Tove 
• Julehjælp: Jesper 
• AIA: Marianne 
• Indsamling: Jeanet 
• Beredskab, Per og Gerda 

Alle grupper finder ud af hvordan de håndtere de aktiviteter de er kontaktperson for. 
Karina udsender liste hvor grupperne er specificeret ud på aktiviteter.  

      Kontor:  

• Kommunikation 
• Markedsføring 
• Rekruttering 
• IT 
• Bygning 
• Økonomi  

Status på sekretariatsleders funktionsbeskrivelse omkring 1. februar 2023 

      7. Aktivitetsledermøde d. 26/10 - Hvem deltager? 
Tilmelding til Karina senest 23. oktober. 
 
      8.  Åbent Hus på Lind Hansen Vej, orientering om Røde Kors aktiviteterne (God ide? - 
timing? - i givet fald, hvem?- v. Gerda) 
 



Vi spørger på AL mødet og ser om det kan sættes i gang. Det kunne være en del af 
markedsføringsstrategien. 
 

Eventuelt: 

Marianne er blevet inviteret til GDPR kursus via seniorhuset den 31. oktober, og der er to pladser, 
Marianne deltager og man kan henvende sig til Marianne hvis man ønsker at deltage. 

Rekruttering – ikke dagsordensat:  
 
Der var en drøftelse af rekruttering og fastholdelse af frivillige 
Der er to spor i dette, nemlig det akutte og det løbende. 
 
Det akutte: 
Der mangler aktuelt butiksledere på Østerbro pga. sygemelding samt en butiksleder mere til 
Victoriagade. 
 
Det løbende: 
Der mangler AL til flere aktiviteter bl.a. besøgstjenesten og der mangler generelt frivillige hvorfor 
der skal rekrutteres løbende. 
 
Følgende tiltag er iværksat med svingende output, her oplistet: 

- Facebook, både via RKO-side og betalt fra LK (der er pt. Igangsat en betalt annonce ift. 
Østerbro) 

- Frivilligjob.dk 
- Mund til mund, nogen kender nogen 
- Annoncer i ugeavisen 
- Opslag i butikker, seniorhus mm. 

 
Følgende kunne afprøves: 

- Aktiver parat ift. Østerbro 

- Opslag på LinkedIn, obs. Vi har ikke adgang til RKOs linkedIn pt, men det kunne slås op via 
Karinas profil… Karina arbejder på at få adgang. 

 
Afslutningsvist aftalte vi, at der på AL mødet den 26. oktober vil blive spurgt ind til input fra AL og 
disse arbejdes der videre med med Karina som tovholder. 
 


